
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 31/10/2023 
 
Των: Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Β3' Νότιου 

Τομέα Αθηνών 
Κωνσταντίνου Χήτα, Βουλευτή Β΄ Θεσσαλονίκης 

 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
  Τον κ. Υπουργό Υποδομών και Μεταφορών 
  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Οικονομίας και Οικονομικών 
 
ΘΕΜΑ: «Επίδομα EUROCONTROL - Ίση Μεταχείριση Προσωπικού 

Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας (ΕΕΚ) μεταξύ της Πολεμικής και 
Πολιτικής Αεροπορίας» 

 
Κύριοι Υπουργοί, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Πανελληνίας Ομοσπονδίας Ενώσεων Στρατιωτικών 
(ΠΟΜΕΝΣ) με Αρ. Πρωτ.: 696/24-10-2023, η εν λόγω θίγει το ζήτημα της άνισης 
μεταχείρισης Ελεγκτών Εναέριας Κυκλοφορίας (ΕΕΚ) μεταξύ της Πολεμικής και 
Πολιτικής Αεροπορίας. Αφού εντός του περιεχομένου του γίνεται ενδελεχή ανάλυση του 
ρόλου της Αεροναυτιλίας εντός ελληνικού FIR, καθώς και των υπηρεσιών που 
παρέχονται, προκειμένου να υφίσταται ασφαλή διεξαγωγή της, επικεντρώνεται η 
ΠΟΜΕΝΣ στην εξαίρεση του στρατιωτικού προσωπικού από την Υπηρεσία Πολιτικής 
Αεροπορίας (ΥΠΑ), όσον αφορά την αποζημίωσή του. Συγκεκριμένα, επ΄ αυτού 
σημειώνει ότι «…η ΥΠΑ εξαιρεί το στρατιωτικό προσωπικό από την εν λόγω 
αποζημίωση σε αντίθεση με την ΕΜΥ, με αποτέλεσμα να μην καταβάλλεται στους ΕΕΚ 
των Ενόπλων Δυνάμεων, όπως καταβάλλεται αντίστοιχα στους ΕΕΚ της ΥΠΑ (από το 
1999)…». Συνεπώς, κατά τα αναδειχθέντα και εν συνεχεία του εγγράφου της, η 
ΠΟΜΕΝΣ καταλήγει ως προς την «…πασιφανή αδικία εις βάρος των στρατιωτικών 
ΕΕΚ…», προτείνοντας μεταξύ των άλλων και τα εξής: α) Αύξηση της στελέχωσης των 
στρατιωτικών αεροδρομίων σε προσωπικό ειδικότητας ΕΕΚ, β) έκδοση Κοινοτικής 
άδειας ελεγκτών εναέριας κυκλοφορίας σύμφωνα με τον (EU) 2015/340, για το 
προσωπικό ΕΕΚ των Ενόπλων Δυνάμεων, το οποίο αποδεδειγμένα παρέχει κατά κύριο 
λόγο εξυπηρέτηση εναερίου κυκλοφορίας σε πολιτικά αεροσκάφη παρά σε στρατιωτικά 
και γ) ανάληψη από την ΥΠΑ αποκλειστικά της εξυπηρέτησης των πολιτικών πτήσεων 
σε όλο το FIR Αθηνών με δικό της προσωπικό στην περίπτωση που οι στρατιωτικοί 
ΕΕΚ θεωρηθεί ότι δεν παρέχουν ισοδύναμο επίπεδο υπηρεσιών με τους Ελεγκτές της 
ΥΠΑ. 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:
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Ημερομ. Κατάθεσης:

1/11/2023



 
Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί: 
 
Προτίθεστε όπως μας ενημερώσετε για τις προθέσεις σας, έναντι των θέσεων και 
ευλόγων προτάσεων της ΠΟΜΕΝΣ, ώστε πάσα «…αδικία εις βάρος των στρατιωτικών 
ΕΕΚ…», εν σχέσει με τους ΕΕΚ της Πολιτικής Αεροπορίας, να εκλείψει συντόμως και 
ανεπιστρεπτί; 
 
Οι ερωτώντες Βουλευτές 
 
 
ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ 
 
 
ΧΗΤΑΣ ΚΩΝΣΤΑΝΤΙΝΟΣ 




